
    Protokół Nr XXXII/09  
 z trzydziestej drugiej sesji Rady Gminy Męcinka 

w dniu 29 czerwca 2009 r.  
 
Na stan 15-tu radnych w sesji wzięło udział 11 – tu.   
Oprócz radnych w sesji uczestniczyli :  

1. Wójt Gminy – Zbigniew Przychodzeń, 
2. Z-ca wójta – Andrzej Czech  
3. Sekretarz gminy – Zygmunt Melner, 
4. Skarbnik gminy – Józef Święcicki, 
5. Sołtysi wsi wg listy obecności, 
6. Kierownicy jednostek organizacyjnych, 

 
Otwarcia trzydziestej drugiej sesji Rady Gminy Męcinka dokonał i obradom 
przewodniczył przewodniczący Rady Gminy  Stanisław Prędkiewicz 
wypowiadając formułę: „Otwieram trzydziestą drugą  sesję  Rady Gminy 
Męcinka”. 
Następnie przewodniczący rady  stwierdził, Ŝe na sali obrad obecnych jest 11-tu  
radnych , co stanowi quorum przy którym rada gminy moŜe obradować i 
podejmować prawomocne uchwały. 
Przedstawił porządek posiedzenia, który przewidywał :     

1. Otwarcie sesji. 
2. Wręczenie zaświadczenia radnemu wybranemu w wyborach  

uzupełniających   w okręgu wyborczym nr 10. 
3. ZłoŜenie ślubowania przez radnego Krzysztofa Karabana. 
4. Informacja Wójta Gminy o pracy w okresie od ostatniej sesji.  
5. Zgłaszanie interpelacji i zapytań.  
6. Rozpatrzenie i podjęcie uchwał w sprawie :  

1/ udzielenia dotacji z budŜetu gminy,  
2/ uchwalenia wieloletniego programu inwestycyjnego, 
3/ zmian w budŜecie gminy na 2009 rok, 
4/ wyraŜenia zgody na wyodrębnienie w budŜecie gminy środków 
stanowiących fundusz sołecki. 

7. Sprawy róŜne . 
8. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 
9. Zamknięcie sesji.  

Nie wniesiono wniosków do porządku obrad.  
 
Ad. 2.  
Przewodnicząca Gminnej Komisji Wyborczej w Męcince pani Irena Łyszczyk 
wręczyła wybranemu w wyborach uzupełniających do rady gminy Męcinka  w 
okręgu wyborczym Nr 10 Krzysztofowi Karabanowi zaświadczenie o wyborze.  
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Ad. 3.  
Przewodniczący rady przypomniał obecnym, Ŝe zgodnie z art. 23a ust. 1  ustawy 
z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym przed przystąpieniem  do 
wykonywania mandatu radni składają ślubowanie i poprosił radnego Krzysztofa 
Karabana o dokonanie tej czynności.  
Radny Krzysztof Karaban  złoŜył ślubowanie wg roty : ,,Wierny Konstytucji i 
prawu Rzeczypospolitej Polskiej, ślubuję uroczyście obowiązki radnego 
sprawować godnie, rzetelnie i uczciwie, mając na względzie dobro mojej gminy 
i jej mieszkańców.'' „Tak mi dopomóŜ Bóg”.  
 
 
Ad. 4.  
Informacji dot.  działalności w okresie od ostatniej sesji tj. od dnia 29 maja do 
28 czerwca przedstawił Wójt Gminy. Informacja stanowi załącznik do 
protokołu.   
Następnie główny specjalista Wiesław Gołuch przedstawił informację o 
działalności Dolnośląskiego Ośrodka Doradztwa Rolniczego we Wrocławiu na 
terenie gminy Męcinka. Wynika z niej, Ŝe działalność doradczą prowadzi 
Powiatowy Zespół Doradców w Jaworze. Część jego zadań dotyczy tylko gminy 
Męcinka, część realizowana jest na terenie całego powiatu jaworskiego i swoim 
zasięgiem obejmuje takŜe gminę Męcinka. 

Program działalności uwzględnia rolę Dolnośląskiego Ośrodka Doradztwa 
Rolniczego we wdraŜaniu i upowszechnianiu wiedzy na temat realizacji zadań 
Wspólnej Polityki Rolnej Unii Europejskiej oraz wykorzystywania środków 
pomocowych Unii ze specyfiką i róŜnorodnością przyrodniczo-gospodarczą 
województwa dolnośląskiego.  

NajwaŜniejszymi celami przyjętymi do realizacji są: poprawa poziomu 
dochodów rolniczych, podniesienie konkurencyjności rynkowej gospodarstw 
rolnych, podniesienie poziomu kwalifikacji zawodowych rolników i innych 
mieszkańców obszarów wiejskich, poprawa stanu środowiska naturalnego na 
obszarach wiejskich, zwiększenie liczby grup producentów rolnych, 
maksymalne wykorzystanie funduszy strukturalnych, rozwój działalności 
pozarolniczej na wsi, doskonalenie funkcjonowania gospodarstw ekologicznych, 
monitorowanie rynków rolnych i zdobywanie umiejętności pozwalających na 
podjęcie dodatkowych lub alternatywnych źródeł dochodów, takich jak 
agroturystyka czy rękodzieło. 

Ośrodek realizuje takŜe róŜnorodne formy pracy doradczej, jak pokazy, 
demonstracje, szkolenia, wyjazdy szkoleniowe, kursy, konkursy, wystawy, 
ankietyzację oraz doradztwo indywidualne. Pracę doradczą na terenie gminy 
wspierają doradcy z poszczególnych działów DODR. 



 3 

Według potrzeb realizowane jest doradztwo indywidualne, które oprócz 
problemów dotyczących ekonomiki i technologii produkcji rolnej oraz 
funkcjonowania gospodarstwa rolnego w róŜnorodnych aspektach, obejmuje 
całość zagadnień związanych z pozyskiwaniem środków z budŜetu Unii 
Europejskiej zawartych w Programie Rozwoju Obszarów Wiejskich (PROW), 
począwszy od płatności obszarowych, do środków na tworzenie, modernizację i 
rozwój gospodarstw rolnych i działalności pozarolniczej na obszarach wiejskich. 
Radni ni zgłosili Ŝadnych uwag ani zapytań w sprawie przedłoŜonych 
informacji.  
 
Ad. 5.   
Radni zgłosili następujące interpelacje, wnioski i zapytania :  
Hołyński Janusz z Małuszowa :  
- Naprawa dachu na świetlicy, po ostatnich opadach  została zalana kuchnia, 
część świetlicy i toalety.  
- Kiedy zostanie zakończony remont drogi brukowej.  
Krupiński Jan z Sichowa :  
- Naprawa dachu w Sichówku. Po ostatnich opadach zalane zostały sufity i 
sciany.  
- Wymiana okna w kuchni świetlicy.  
Przewodniczący poinformował zgłaszających, Ŝe na interpelacje, wnioski i 
zapytania zostaną udzielone odpowiedzi w końcowej części obrad. W przypadku 
niemoŜności udzielenia odpowiedzi wyjaśnienie zostanie udzielone na piśmie w 
terminie 14-tu dni. 
 
Ad. 6.  
Przed przystąpieniem do rozpatrzenia i podjęcia uchwał przewodniczący rady 
poinformował obecnych, Ŝe przedstawione  na sesję projekty uchwał  
przeanalizowane zostały przez komisje rady gminy i, Ŝe  komisje nie wniosły 
Ŝadnych uwag ani wniosków do przedstawionych projektów.  
 
Ad. 6/1.  
Jako pierwszy rozpatrzony został projekt uchwały w sprawie udzielenia dotacji 
z budŜetu gminy.  
Radni nie zgłosili Ŝadnych uwag do przedstawionego projektu uchwały.  

Przewodniczący rady poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w 
przedstawionym brzmieniu. 

Za podjęciem uchwały głosowało 11 – tu obecnych na sesji radnych.  

Przewodniczący rady stwierdził, Ŝe Rada Gminy Męcinka poprzez głosowanie 
jednomyślnie  podjęła uchwałę w sprawie udzielenia dotacji z budŜetu gminy i 
uchwała w tej sprawie Nr XXXII/198/09 stanowi załącznik do protokołu. 
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Ad. 6/2.  
Kolejny projekt uchwały dotyczył uchwalenia wieloletniego programu 
inwestycyjnego na lata 2008 – 2012.  
Radni nie zgłosili Ŝadnych uwag do przedstawionego projektu uchwały.  

Przewodniczący rady poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w 
przedstawionym brzmieniu. 

Za podjęciem uchwały głosowało 11 – tu obecnych na sesji radnych.  

Przewodniczący rady stwierdził, Ŝe Rada Gminy Męcinka poprzez głosowanie 
jednomyślnie  podjęła uchwałę w sprawie uchwalenia wieloletniego programu 
inwestycyjnego i uchwała w tej sprawie Nr XXXII/199/09 stanowi załącznik do 
protokołu. 

 
Ad. 6/3.  
Kolejny projekt uchwały dotyczył zmian w budŜecie gminy Męcinka na 2009 
rok.  
Radni nie zgłosili Ŝadnych uwag do przedstawionego projektu uchwały.  

Przewodniczący rady poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w 
przedstawionym brzmieniu. 

Za podjęciem uchwały głosowało 11 – tu obecnych na sesji radnych.  

Przewodniczący rady stwierdził, Ŝe Rada Gminy Męcinka poprzez głosowanie 
jednomyślnie  podjęła uchwałę w sprawie zmian w budŜecie gminy Męcinka 
na 2009 rok  i uchwała w tej sprawie Nr XXXII/200/09 stanowi załącznik do 
protokołu. 

 
Ad. 6/4. 
Ostatni do rozpatrzenia na sesji projekt uchwały dotyczył wyraŜenia zgody na 
wyodrębnienie w budŜecie gminy środków stanowiących fundusz sołecki.  
Radni nie zgłosili Ŝadnych uwag do przedstawionego projektu uchwały.  

Przewodniczący rady poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w 
przedstawionym brzmieniu. 

Za podjęciem uchwały głosowało 11 – tu obecnych na sesji radnych.  

Przewodniczący rady stwierdził, Ŝe Rada Gminy Męcinka poprzez głosowanie 
jednomyślnie  podjęła uchwałę w sprawie wyraŜenia zgody na wyodrębnienie 
w budŜecie gminy środków stanowiących fundusz sołecki  i uchwała w tej 
sprawie Nr XXXII/201/09 stanowi załącznik do protokołu. 
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Ad. 7. 
W sprawach róŜnych głos zabrała  przedstawicielka Stowarzyszenia na rzecz 
rozwoju. Stwierdziła, Ŝe jest jej bardzo przykro, Ŝe w planie inwestycyjnym 
kanalizacja dla Sichowa pojawia się dopiero teraz . Zaapelowała o to, aby w 
przypadku dokonywania cięć w budŜecie i w wieloletnim planie inwestycyjnym 
nie skreślać tego zadania ze względu na ochronę środowiska. Wskazała na 
zakaŜoną wodę. W Sichowie są małe dzieci. Mieszkańcy nie mają czynnych 
łazienek. Mieszkańcom jest bardzo cięŜko egzystować w takich warunkach. 
NaleŜy w pierwszej kolejności skanalizować wsie a później remontować  drogi. 
Stowarzyszenie jest skłonne pomóc w realizacji tego zadania, sama moŜe 
wykonać kosztorys.   
W sprawie wystąpienia głos zabrał wójt gminy.  Przypomniał radnym, Ŝe 
zadanie to wpisane było do zrealizowania poprzez Unię Gmin Śląskich z 
funduszu spójności. Z unii gmina wystąpiła, bo nie było właściwej współpracy. 
Udało się jednak ze środków unijnych wykonać projekty. Wyjaśnił, Ŝe koszt 
budowy kanalizacji jest duŜy. Cena od jednego gospodarstwa wyniesie 80 000 
zł. Sprawy te omawiane były na zebraniu wiejskim w Sichowie, nie da się 
jednak na zebraniu przedstawić wszystkich procedur związanych z realizacją 
takiej inwestycji. Stowarzyszenia nie dysponują własnymi środkami, aby mogły 
poprowadzić taką inwestycję. 
JeŜeli zaś chodzi o remonty dróg stwierdził, Ŝe jeŜeli jest szansa na uzyskanie 
dotacji to naleŜy z takiej szansy kaŜdorazowo skorzystać.  
Następnie przewodniczący rady zwrócił się do radnych z Piotrowic aby 
uzgodnili z sołtysem i radą sołecką, czy zechcą być organizatorami 
tegorocznych doŜynek. Z-ca wójta Andrzej Czech poinformował obecnych o  
postępach związanych z uruchomieniem punktu przedszkolnego w Pomocnem.  
 
Ad. 8.  
Przewodniczący poinformował, Ŝe odpowiedzi na interpelacje i zapytania 
otrzymają zgłaszający na piśmie.  
 
Ad. 9.   
Przewodniczący rady stwierdził wyczerpanie porządku dziennego sesji. 
Podziękował radnym i zaproszonym gościom za udział w sesji. Trzydziestą 
drugą sesję ogłosił za zamkniętą.  
 
 
Protokołowała :  
 
Małgorzata Rodzeń  
 


